
 

 

 

 

 

   Protokoll 
   Botkyrka Brukshundklubb 
   Styrelsemöte 2006 – 04 – 25 

 

Närvarande.  Ej närvarande. 
Lena Jernström Robert Carlson 
Silva Holmér  Jeanette Liljebäck 
Ulrik Bergquist 
Lars-Erik Johansson 
Kerstin Sundberg 
Crister Rosenberg 
Jenny Mellåker 
Ulrika Pettersson 
Anette Johansson 
Pernilla Lövström 
Kristina Löfgren 

 

§ 1. Mötet öppnas 
 Ordföranden hälsade samtliga välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2. Dagordning. 
 Föreslagen dagordning godkändes. 

§ 3.  Val av justeringsman. 

 Föreslogs och valdes Anette Johansson att justera dagens protokoll. 

§ 4. Godkännande av föregående protokoll. 
 Protokoll 2006-03-21 godkändes och lades till handlingarna. 

§ 5. Skrivelser. 
 a) inkomna. 

 Tackkort från Harriet Pettersson för blommor på makens begravning.     Anslås. 
 Från SBK. Kongresshandlingar          Arkiv. 
 Från Mimmis Hundkompetens. Kursgård m.m.                                         TS 
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Från Svenska Kennelklubben. Avser kommunalt samarbete samt   Arkiv 
register. 
Från Sörmlandsdistriktet. Kallelse. Genomgång kongresshandlingar. Arkiv. 
Från Försvarsmakten. Fodervärdskonsulent    Anslås                                
Från  SBK. Ang. Tävlingsprogrammet 2007    TS 
SBK/INFO nr 4/06      Anslås 
Från Intervet. Föreläsning om fästingar mm    Arkiv 
  

 b) utgående. 
 Till SKK angående kommunalt samarbete. 
 Till Sörmlanddistriktet avseende kongressen. 

§ 6. Beslut skrivelser. 
 Inga 

§ 7. Rapporter. 
 a) ekonomiska. 

På följande konton finns per den 25 april följande: Postgiro 17,489  Tävlins- 
postgiro 7,314 Handkassa 3,115 ICA 51,714 Bank 33,811 samt obligationer 
173,189. 
I övrigt hänvisas till resultat och balansrapporter. Utdelade på styrelsemötet. 
Redovisning för första kvartalet har överlämnats till revisorerna.  

 b) övriga. 
 Medlemsmötet hade samlat cirka 20 deltagare. Som vanligt dålig uppslutning. 
 Men trevligt och lärorikt att höra Tina Engman prata om fästingplågan och hur 
 vi på bästa sätt kan skydda våra hundar. 

 
§ 8. Sektorer/Kommittéer. 

 Tävlingssektorn. 
 All fokusering låg för närvarande på DM. 
 Presenterades föreslaget tävlingsprogram för 2007. Distriktsmöte om detta blir 
 någon gång i maj. 

 

 Hundägarutbildningssektorn. 
 Möte är planerat till den 2 maj. Diskuteras just nu en del ändringar i kursutbudet 
 Troligen kommer ytterligare 3 till 4 kurser att startas upp under våren. 

 

 PR/INFO. 
 Noterades att sista manusdag är 19 maj. Korsord tydligen ingen höjdare. Endast 
 en lösning hade kommit in. Domän är nu skriven på Botkyrka Brukshundklubb.  
 Silva åtog sig att förse redaktionen med material från DM. Gäller alla dagar och 
 tävlingar. 

 
Datum  justeras    sid 2 av 3 



 

Kök/Servering 
 Hundgodis tillverkas och är ständigt slutsålt. Populärt således. Noterades som  
 vanligt att informationen från tävlingsledarna gällande mat etc. inför tävlingar- 
 na fortfarande inte fungerar. 

 

 Anläggningskommittén. 
 Larmet är nu i funktion igen. Klammer trasig på tanken. Stegen på televerksplan 
 trasig. Flaggstängerna är nu på plats. Crister, Lars-Erik och Robert ligger bakom 
 detta. 

 

 Rasutvecklingssektorn. 
 Möte planerat till 1 maj. Nyinköpt hare skall testas och banan skall kollas. 

 

 

 Utmärkelsekommittén. 
 Irene hade uppvaktats  på sin 60-årsdag. Blommor och presenter och  
 skönsång hade det blivit. Hembakad tårta, signerad Sonja Thuring,  
 fanns det också. 

 

§ 9. Övrigt. 
 Diskuterades medverkan ( sponsring ) vid Tumba familjefestival i augusti.  
 Beslutades att vi ej deltar. 

 

§ 10.  Nästa möte. 
 Nästa möte äger rum måndagen den 22 maj klockan 19,00 

§ 11. Avslutning. 
 Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet klockan 20,15. 

 

Vid protokollet 

 
Ulrik Bergquist    Lena Jernström 

Sekreterare     Ordförande 

Justeras 

Anette Johansson 
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